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Abstract (en)
In an electromagnetic positioning device operating according to the principle of the spring-mass oscillator (12,18,5,20), in particular for actuating
control valves in displacement machines, the working stroke of the control element can be varied by changing the position of the pole face of a
working magnet (2) and the foot point (11) of one or more springs of the spring system. For this purpose, a magnetic control system serves to
simultaneously change the spacing of the pole faces and to adapt the centre of oscillation to the new position of the pole faces by changing the
position of one or more spring foot points. In addition, with this control system the magnetic resistance of one or more working magnets can also be
changed. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer elektromagnetisch arbeitenden Stelleinrichtung nach dem Prinzip des Feder-Masse-Schwingers (12, 18, 5, 20), insbesondere für die
Betätigung von Steuerventilen in Verdrängungsmaschinen, kann der Arbeitshub des Steuerelements durch Änderung der Lage der Polfläche eines
Arbeitsmagneten (2) sowie des Fußpunktes (11) einer oder mehrerer Federn des Federsystems variiert werden. Hierzu dient ein magnetisches
Schaltsystem zur gleichzeitigen Änderung des Abstandes der Polflächen und Anpassung des Schwingungsmittelpunktes an die neue Lage der
Polflächen durch Änderung der Lage eines oder mehrerer Federfußpunkte. Weiterhin kann mit diesem Schaltsystem ebenfalls der magnetische
Widerstand eines oder beider Arbeitsmagnete verändert werden.
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